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Informatieve vragen 
Gelieve bij elke vraag de pagina aan te geven waar de desbetreffende vraag aan refereert en de naam 
van de fractie te vermelden. De rijen met xx open laten. 
 
  
Vraagnr: 1 
Pagina: Bijlage 1 pagina 13 onderwerp 12 Achterblijvende inkomsten binnen- en 

buitensportaccommodatie 
 
Bij de binnen- en buitensportaccommodaties is de laatste jaren sprake van structureel 
lagere inkomsten. Dit is mede een gevolg van het feit dat er steeds minder in 
georganiseerd verband (verenigingsverband e.d.) gesport wordt. Het is dan ook 
noodzakelijk deze ontwikkeling in onze begroting te verwerken. 
 

Fractie: D66 
Vraag: 1. Het jaarlijkse structurele tekort vanaf 2022 bedraagt naar verwachting € 

350.000. Welke maatregelen denkt het college te nemen om dit structurele tekort te 
voorkomen of af te bouwen?  
 
2. Het verwachte tekort voor 2021 bedraagt € 185.000. Waardoor is het tekort 
voor 2021 lager qua verwachting dan de jaren 2022 tot 2025? Ligt in het antwoord ook 
impliciet de oplossing voor de vorige vraag? 
 

Antwoord: Xx 
  
Vraagnr: 2 
Pagina: Bijlage 2 pagina 19 Programma 8 Bouwleges 

 
Bouwleges 220.000 N. We hebben in 2020 € 5,2 mln. inkomsten van bouwleges 
begroot. Op 1 april hebben we hiervan bijna € 1,1 mln. gerealiseerd. Met de aanvragen 
welke op dit moment zijn ingediend verwachten we € 4,76 mln. aan bouwleges te 
factureren. Als circa de helft van de aanvragen binnenkomen die in de pijplijn zitten, 
verwachten we dit jaar een tekort van € 220.000. 

Fractie: D66 
Vraag: Waardoor worden er minder inkomsten gerealiseerd dan begroot? Waardoor komen er 

minder aanvragen binnen dan verwacht? 
 

Antwoord: Xx 
  
Vraagnr: 3 
Pagina: Pagina 31 van de gemeenterekening 
Fractie: D66 



 

 

Vraag: Er zijn enkele nota´s en beleidstukken niet besproken vanwege corona. Welke 
tijdplanning ligt er ten grondslag om bepaalde beleidsnotities alsnog spoedig te 
bespreken? 

Antwoord: Xx 
  
Vraagnr: 4 
Pagina: Pagina 33 van de gemeenterekening 

 
Voor werkgelegenheid en arbeidsmarkt is jaarlijks een bedrag van € 0,050 mln. 
beschikbaar gesteld. Door een koerswending met betrekking tot arbeidsmarkt is er nog 
geen besluit genomen over de inzet van deze middelen. 

Fractie: D66 
Vraag: Op welk moment wordt dit besluit wel genomen? 
Antwoord: Xx 
  
Vraagnr: 5 
Pagina: Pagina 37 van de gemeenterekening 

 
En met een agent in de Verenigde Staten - die exclusief voor Maastricht werkt en veel 
leads binnenbrengt - is een contract afgesloten vanwege de reisbeperkingen als 
gevolg van de corona uitbraak. 

Fractie: D66 
Vraag: Kunt u wat meer toelichting geven n.a.v. deze zinsnede?  
Antwoord: Xx 
  
Vraagnr: 6 
Pagina: Pagina 38 van de gemeenterekening 

 
Door de coronacrisis zijn de reclame-inkomsten (abri’s en mupi’s) enorm onder druk komen te 
staan. Het risico op oninbaarheid van de in rekening gebrachte posten neemt toe. 

Fractie: D66 
Vraag: Welke plan van aanpak is er om alsnog de wellicht ‘’oninbare posten’’ alsnog te innen? 

Kan deze aanpak gedeeld met ons worden? 
Antwoord: Xx 
  
Vraagnr: 7 
Pagina: Pagina 70 van de gemeenterekening 
Fractie: D66 
Vraag: Welke effecten ziet u t.a.v de projecten die gericht zijn op kinderen in armoede? M.a.w. 

weegt de investering op tegen de resultaten door dit project? 
Antwoord: Xx 
  
Vraagnr: 8 
Pagina: Pagina 115 van de gemeenterekening 
Fractie: D66 
Vraag: Welk actieplan ligt er als er geen extra gelden komen voor de burgerbegroting vanuit 

de provincie? 
Antwoord: Xx 
  
Vraagnr: 9 



 

 

Pagina: Pagina 137 van de gemeenterekening 
 
Onderdelen van het programma Studentenstad zijn in 2020 als gevolg van corona niet of in 
afgeslankte vorm doorgegaan.  

Fractie: D66 

Vraag: Welke onderdelen van het programma Studentenstad zijn in 2020 als gevolg van corona niet of 
in afgeslankte vorm doorgegaan? Op welke termijn worden deze onderdelen opgepakt? 

Antwoord: Xx 
  
Vraagnr: 10 

Pagina: Bijlage 3 van Bijlage 2 Kaderbrief 2021 pagina 27 ‘Gezondheid’ 

 

Mondriaan heeft opdracht om een nieuw voorstel aan te leveren m.b.t. totaalpakket aan 
maatregelen. De inschatting is dat de reeks haalbaar is. 

Fractie: D66 

Vraag: Waar is deze inschatting op gebaseerd en op welke termijn zal Mondriaan dit nieuwe voorstel 
aanleveren? 

Antwoord: Xx 
  
Vraagnr: 11 
Pagina: Pagina 92 van de gemeenterekening 

 
We ondersteunen huishoudens bij de afvalscheiding door inzet van onder andere de milieuapp, 
afvalcoaches en ‘hoogbouwteams’. Consequente overtreders (verkeerd aanbieden) worden 
beboet. Het inzamelsysteem en de communicatie over afvalscheiding, is zoveel mogelijk 
afgestemd met onze verbonden partijen (zie onderstaand) 

Fractie: D66 
Vraag: Wat is hiervan het meetbare effect in 2020 geweest op afvalscheiding bij huishoudens?  
Antwoord: Xx 
  
Vraagnr: 12 
Pagina: Pagina 98 van de gemeenterekening 

 

Op dit moment is er nog geen zicht op het invoeren van een milieuzone voor brommers/scooters. 
Fractie: D66 
Vraag: Waarom is hier nog geen zicht op? 
Antwoord: xx 
  
Vraagnr: xx 
Pagina:  
Fractie:  
Vraag:  
Antwoord: xx 
  
Vraagnr: xx 
Pagina:  



 

 

Fractie:  
Vraag:  
Antwoord: xx 
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